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PROTOKÓŁ NR XXIII/2008 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 26 września 2008 roku 
 
 
XXIII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 26 września 2008 roku  
o godzinie 1800, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 12 radnych, zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 1  
do niniejszego protokołu) oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – 
Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, 
który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował przyjęcie porządku obrad przesłanego radnym wraz z zaproszeniem. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad – 12 za. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Informacja o stanie kultury, kultury fizycznej i turystyki. 
6. Informacja o realizacji zadań w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej. 
7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną  
w uchwale budżetowej na 2008 rok na zadanie „Budowa hali środowiskowo – 
sportowej w Kobylinie przy ul. 3 Maja 9”, 

b) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008. 
8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie. 
 
 
Ad. 2. 
P. CHLEBOWSKI poinformował zebranych, iż zapoznał się z protokołem z poprzedniego 
posiedzenia Rady Miejskiej i nie wnosi do niego żadnych uwag. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 12 za. 
 
Ad. 3. 
A. JARUS poprosił o to, aby w projekcie budżetu na kolejny rok uwzględnić środki na remont 
świetlicy wiejskiej w Srokach. Obiekt ten jest już w bardzo złym stanie technicznym, a jego 
położenie wpływa na to, iż jest wizytówką gminy od strony Pępowa. Ponowił też swój 
wniosek odnośnie wykonania powierzchniowego utrwalania drogi gminnej Sroki –  
Zalesie Małe.  
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Ad. 4. 
P. CHLEBOWSKI poprosił Radnych o pytania w związku z informacją Burmistrza  
o działalności międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Pytań nie zadano. 
 
Ad. 5. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, iż informacja o stanie kultury, kultury fizycznej i turystyki, 
stanowiąca załącznik nr 3 do niniejszego protokołu została szczegółowo omówiona  
na posiedzeniach poszczególnych komisji stałych.  
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 12 za. 
 
Ad. 6. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, iż informacja o realizacji zadań w zakresie 
podstawowej opieki zdrowotnej, stanowiąca załącznik nr 4 do niniejszego protokołu została 
omówiona przez Kierownika Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Kobylinie – pana Jarosława Koniecznego na posiedzeniach poszczególnych komisji.  
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 12 za. 
 
Ad. 7. 
a) 
P. CHLEBOWSKI poprosił o wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie:  
zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale  
budżetowej na 2008 rok na zadanie „Budowa hali środowiskowo – sportowej w Kobylinie 
przy ul. 3 Maja 9”. 
SKARBNIK powiedziała, że dopiero kiedy Rada podejmie omawianą uchwałę Burmistrz 
będzie mógł ogłosić przetarg na budowę hali środowiskowo – sportowej. Przewidywany 
okres realizacji zadania to lata 2009 – 2010, a płatność będzie następowała w latach  
2009 – 2011. Rozpoczęcie budowy planujemy na wiosnę 2009 roku, a zakończenie  
na miesiąc czerwiec 2010 roku. Złożymy wniosek o dofinansowanie ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i Turystyki w wysokości 1,5 mln zł. 
Dofinansowanie będzie wypłacone prawdopodobnie w dwóch transzach – w 2010 roku kwota 
1,2 mln zł, a w 2011 roku kwota 300 tys. zł. Wartość inwestycji według kosztorysów 
inwestorskich ma wynieść 6,3 mln zł. Sfinansujemy ją z środków własnych i kredytów 
bankowych: rok 2009 – 2 mln zł ze środków własnych + 1 mln zł z kredytu,  
rok 2010 – 1,7 mln zł z kredytu + 1,2 mln zł dofinansowania. Są to jednak tylko wartości 
planowane, a konkretne kwoty poznamy po rozstrzygnięciu przetargu.   
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P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zaciągnięcia zobowiązania  
o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej na 2008 rok na zadanie 
„Budowa hali środowiskowo – sportowej w Kobylinie przy ul. 3 Maja 9”. Poprosił 
przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania  
na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXIII/139/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 września 2008 roku 
w sprawie: zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej  
granicę ustaloną w uchwale budżetowej na 2008 rok na zadanie  

„Budowa hali środowiskowo – sportowej w Kobylinie przy ul. 3 Maja 9” 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu 
gminy Kobylin na rok 2008. 
SKARBNIK przedstawiła proponowane zmiany budżetu zawarte w projekcie uchwały. 
Powiedziała, iż najważniejszą zmianą jest zmniejszenie planu wydatków na budowę hali 
środowiskowo – sportowej w Kobylinie przy ul. 3 Maja 9 o 1,4 mln zł. Środki te zostaną 
przeniesione na rok następny. Zmiany po stronie dochodów wynoszą 11.439 zł, po stronie 
wydatków – 1.547.183 zł, a deficyt budżetowy wynosi 1.084.806 zł. 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały i poprosił przewodniczących 
poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania na komisjach  
w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXIII/140/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 września 2008 roku 
w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008 

 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. 
P. CHLEBOWSKI poinformował zebranych o tym, że dzięki inicjatywie Sołtysa i Rady 
Sołeckiej Raszew wyremontowano świetlicę wiejską przy niewielkim nakładzie finansowym. 
Dodał, iż świetlica w Zdziętawach też jest w złym stanie technicznym i zaproponował,  
aby obejrzeć obiekt i wtedy dopiero podjąć decyzję o ewentualnym remoncie.   
M. GRZEŚKOWIAK  poparł zasadność wniosków złożonych przez Radnego Jarusa o remont 
świetlicy wiejskiej w Srokach i powierzchniowe utrwalanie drogi. Powiedział, że może uda 
się część remontu świetlicy wykonać własnymi siłami mieszkańców.  
E. JAŃCZAK zapytał, czy przed zimą będą jeszcze łatane dziury w nawierzchni dróg. 
Zauważył, że nie tylko w Raszewach mieszkańcy remontowali świetlicę własnymi siłami.  
W. POPIOŁEK powiedział, że zostaje uruchomiona preferencyjna linia kredytowa w związku 
z klęską suszy. Poprosił sołtysów  o przekazanie tej informacji wszystkim zainteresowanym 
rolnikom. Procedura będzie wyglądała w sposób następujący: wypełniony wniosek kredytowy 
pobrany z banku należy złożyć w Urzędzie Miejskim w Kobylinie, pracownicy Urzędu 
przygotują do niego opinie Wojewody i protokół szacowania strat, następnie wniosek zostanie 
wysłany do Ośrodka Doradztwa Rolniczego (ODR) w Krotoszynie z prośbą o merytoryczne 
zaopiniowanie, ODR prześle go do Wojewody Wielkopolskiego i podpisane przez niego 
wnioski wrócą do Urzędu w Kobylinie. Dopiero wówczas rolnicy będą mogli odbierać 
wnioski i komplet dokumentów składać w banku. Procedura ta może trwać conajmniej  
1 miesiąc. Prawdopodobnie rolnicy poszkodowani klęską suszy będą mogli skorzystać także  
z pomocy celowej wypłacanej w formie jednorazowego zasiłku przez Miejsko-Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Kobylinie. Pomoc ta dotyczyć będzie rodzin rolniczych,  
w których obydwoje małżonków jest ubezpieczonych w KRUS-ie. Poinformował zebranych,  
że Starostwo Powiatowe w minionych latach złożyło 19 wniosków o dofinansowanie 
inwestycji związanych z remontem i budową dróg ze środków unijnych. Niestety z powodu 
braku środków własnych raczej nie skorzystamy ze wspomnianych dofinansowań. Powiedział 
jednak, że na zadania objęte we wnioskach są wykonane dokumentacje techniczne  
w większości z pozwoleniami na budowę. W naszej gminie planowane było zrobienie dróg  
w Rzemiechowie, Rębiechowie i fragment ul. Berdychowskiej (od torów do mostu). Niestety 
ostatnia inwestycja raczej nie będzie realizowana, gdyż obejmuje szeroki zakres robót  
i wymaga bardzo dużego nakładu finansowego. Postara się, aby zapewnić środki w budżecie 
Powiatu na kontynuację inwestycji w Rębiechowie (odcinek 230m - wartość ok. 350 tys. zł)  
i rozpocząć prace w Rzemiechowie (ok.150 tys. zł). W sumie na prace inwestycyjne w naszej 
Gminie Rada Powiatu planuje wydać 500 tys. zł. Poprosił Radnych, aby pomogli mu  
zebrać argumenty popierające realizację wspomnianych inwestycji. Zwrócił się także z prośbą  
o dofinansowanie tych inwestycji ze środków budżetu Gminy. W roku 2010 inwestycje 
drogowe finansowane przez Powiat będą prawdopodobnie ograniczone, gdyż planowane jest 
na ten rok rozpoczęcie budowy obwodnicy Krotoszyna. Przedstawił zebranym propozycje 
drobniejszych inwestycji planowanych przez Zarząd Powiatu na 2009 rok: odnowa 
nawierzchni drogi w Starkówcu, oraz w Łagiewnikach (od kaplicy, do zakrętu, gdzie był 
robiony chodnik). Dodał, że od 15 października na terenie naszej Gminy rozpocznie się 
ścinka poboczy. W związku z tym poprosił o zorganizowanie odbioru zebranej ziemi. Prace 
rozpoczną sie od drogi Łagiewniki - Zalesie Wielkie.  
BURMISTRZ zwrócił uwagę na to, iż poruszone zostały sprawy dotyczące propozycji 
budżetowych na rok 2009. W tym roku prace nad budżetem zaczynamy wcześniej i terminy 
przygotowania propozycji są krótkie. Przed ustaleniem konkretnych propozycji budżetowych 
na przyszły rok chciałby się spotkać z przedstawicielami wszystkich jednostek 
organizacyjnych i pomocniczych Gminy w celu omówienia zadań, które poza budową hali  
i oczyszczalni ścieków znajdą się w budżecie. Chciałby również omówić projekt budżetu  
z Radnymi jeszcze przed jego oficjalnym przekazaniem Radzie. Powiedział też,  
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że rozpoczęliśmy już łatanie dziur na drogach gminnych i poprosił o zgłaszanie potrzeb  
w  tym zakresie do pana Czesława Piskorka. Podziękował wszystkim za pomoc w organizacji 
Dożynek Powiatowych. 
M. PERNAK zapytał o to, na jakim etapie jest sprawa związana z modernizacją punktów 
oświetleniowych na terenie Gminy. 
SEKRETARZ odpowiedział, że dzisiaj dotarła do Urzędu umowa, którą po przeanalizowaniu 
podpiszemy. Mamy zapewnienia ze strony wykonawców, iż zadanie to będzie zrealizowane 
do końca bieżącego roku. 
 
Ad. 9. 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1845. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: J. Grobelna                                            
 
 
 
 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Piotr Chlebowski 
 
 

 


